
Zápis 
 

z  15. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 13. 3. 2018 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 21 

Omluveni: Ing. Irena Kučerová, Ph.D., Ing. Daniel Maxa, Ph.D., RNDr. Pavel Pokorný, Ph.D. 

Hosté:  Ing.  Chválná,  prof.  Pospíšil,  prof.  Kotrba, Mgr.  Vajsová,  prof.  Bělohlav,  Ing. Milan 

Petrák (ředitel Technoparku Kralupy)  

 

 

Program zasedání Akademického senátu konaného dne 13. 3. 2018 

1. Informace o činnosti a hospodaření Technoparku Kralupy 

2. Informace k přípravě rozpočtu 

3. Projednání vnitřní normy „Kolejní řád“ 

4. Diskuse k náplni Institucionálního plánu 

5. Různé 

a) Informace z Rady pro vnitřní hodnocení 

b) Výzva senátu FCHI (informace) 

 

Program jednání schválen 21– 0 – 0 

 

Ad 1. Informace o činnosti a hospodaření Technoparku Kralupy 

Ředitel Technoparku Kralupy Ing. Milan Petrák informoval senát o aktivitách, hospodaření a 

plánech  Technoparku.  Senát  měl  prostřednictvím  prezentace  možnost  seznámit  se  s 

přístrojovou vybaveností  a  s  aktivitami  jednotlivých  vědeckých  týmů.  Byly  zmíněny  i 

problémy,  které  se  Technopark  snaží  řešit.  Jde  zejména  o  nedostatek  kvalifikovaných 

pracovníků  a obrovské  byrokratické nároky díky  grantovým projektům.  Ing. Petrák  rovněž 

představil vize do budoucna. 

 

Ad 2. Informace k přípravě rozpočtu 

Kvestorka  informovala senát o sestavování rozpočtu. Zmínila přístup a základní pravidla při 

jeho  sestavování  včetně  jeho  formy,  v jaké  bude  předkládána  senátu.  Představila  rovněž 

vývoj  příspěvku  A+K.    V diskusi  zmínila  problém  s obsazeností  pozic  na  ekonomickém  a 

personálním oddělení. 

 

Ad. 3. Projednání vnitřní normy „Kolejní řád“ 

Hlavní motivací k předložení vnitřní normy bylo doplnění zákazu kouření. 

 

Usnesení: Senát projednal vnitřní normu Kolejní řád bez připomínek. 

Schváleno 21– 0 – 0 

 

Ad. 4. Diskuse k náplni Institucionálního plánu (IP) 

Prorektor  Pospíšil  zdůraznil,  že  IP  by měl  být  v souladu  se  strategickým  plánem. V diskusi 

senátorů (prof. Cibulka, prof. Sedmidubský, prof. Slavíček) byla zmíněna podpora pro snížení 



administrativy  v oblasti  personalistiky  (software,  příprava  podkladů),  dále  podpora 

juniorských  a  excelentních  týmů,  podpora  skupin  věnujících  se  studentům  středních  škol 

směřujících na VŠCHT  či podpora  získávání  studentů doktorského  studia  ze  zahraničí. Dále 

bylo  uvedeno,  že  podstatnou  část  prostředků  pro  IP  dnes  využívá  PIGA.  Prof.  Bělohlav 

informoval, že stále  roste počet a kvalita žádostí o granty v rámci soutěže PIGA a podpořil 

zachování výše podpory. Další podněty budou předloženy prof. Pospíšilovi po projednání od 

jednotlivých výborů. 

 

Ad. 5. Různé 

a) Informace z Rady pro vnitřní hodnocení (RVH) 

Prof.  Cibulka  informoval  o  posledním  zasedání  RVH,  kde  bylo  hlavním  programem 

schvalování návrhů studijních programů bakalářského a magisterského studia. V současné 

době  probíhá  dokončování  vnitřního  předpisu  „Pravidla  zajišťování  kvality  vzdělávací, 

tvůrčí a  s nimi  souvisejících  činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací,  tvůrčí a  s 

nimi  souvisejících  činností VŠCHT  Praha“,  které  bude  předloženo  senátu  po  projednání 

Vědeckou  radou  VŠCHT  a  schválení  RVH  na  dalším  zasedání.  Prof.  Pospíšil  stručně 

představil  předpis  senátorům,  kteří  se  budou  moci  k předpisu  vyjádřit  ještě  před 

předložením vědecké radě. 

 

b) Výzva senátu FCHI (informace) 

AS  FCHI  na  svém  zasedání  dne  2.  3.  2018  vyzval  AS  VŠCHT,  aby  se  zabýval  změnou 

podmínek výběrového řízení pro nákup výpočetní techniky. Senát se domnívá, že se jedná 

o odborný problém, který  je v kompetenci výpočetního centra a může být akademickou 

obcí ovlivněn prostřednictvím zástupců fakult v Radě výpočetního centra. 

 

Příští zasedání 10. 4. 2018 

 

Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                                      Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 


